



PUBLIC MUTUAL
WHOLLY-OWNED SUBSIDIARY OF PUBLIC BANK



Building a Better Financial Future for Investors

DDA BOOST & SAVE CAMPAIGN 2025

Campaign Period: **14 April 2025 - 31 July 2025**

Sit Back, Relax and Watch Your Wealth Grow with DDA!



* Subject to terms and conditions



PUBLIC MUTUAL BERHAD (197501001842 (23419-A))

www.publicmutual.com.my



Effortless investing, repeated savings! Register for Direct Debit Authorisation (DDA)[^] into selected funds with a minimum of RM100 during the campaign period and enjoy a 3% special sales charge!

Public Series of Funds

Public Islamic Global Balanced Fund (PISGBLF)

Public Islamic Regional ESG Fund (PIRESGF)

Public e-Series of Funds

Public e-Asia Evolving Growth Fund (PeAEVGF)

Public e-Ataraxia Mixed Asset Fund (PeAXMAF)

Public e-Islamic Flexi Allocation Fund (PeIFAF)

Public e-Islamic India Global Equity Fund (PeIGEF)

PB Series of Funds

PB Asia Pacific Dividend Fund (PBAPDF)

PB Global Technology & Healthcare Fund (PBGTHF)

PB Sustainable Growth Fund (PBSTGRF)

[^] Investors who register for DDA in any of the selected funds' accounts during the campaign period will enjoy a special sales charge of 3% for his/her DDA deductions for as long as the DDA remains active.

Terms & Conditions

1. The special sales charge will be eligible only for DDA transactions that are registered to any of the aforementioned funds' accounts during the campaign period.
2. The special sales charge will remain effective for as long as the DDA (registered under any of the aforementioned funds' accounts during the campaign period) remains active. Once the DDA is terminated or the DDA amount is changed after the campaign period, the special sales charge will cease to be effective and subsequent DDA transactions processed thereafter will revert to the normal sales charge.
3. The Company reserves the right to modify the Terms & Conditions herein specified or to cancel, terminate or suspend this activity without prior notice.
4. In the event that there are any inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies) between the English, Mandarin and/or Bahasa Malaysia versions of these Terms & Conditions, the English version shall prevail only in respect of such inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies).

Investors are advised to read and understand the contents of the Master Prospectus 1 of Public Series of Shariah-based Funds, Master Prospectus 1 of PB Series of Funds, Master Prospectus of Public e-Series of Funds, Master Prospectus of Public e-Series of Shariah-based Funds dated 28 August 2023 and 1st Supplemental Prospectus of Master Prospectus 1 of Public Series of Shariah-based Funds dated 26 February 2025, Prospectus of Public e-Islamic India Global Equity Fund dated 24 September 2024, Prospectus of PB Sustainable Growth Fund dated 5 September 2023, Prospectus of Public Islamic Regional ESG Fund dated 7 November 2023 and Prospectus of Public e-Ataraxia Mixed Asset Fund dated 23 May 2023 as well as the relevant funds' Product Highlights Sheet (PHS) before investing. Investors should understand, compare and consider the risks, fees, charges and costs involved in investing in the fund(s). A copy of the Prospectus, Supplemental Prospectus and PHS can be viewed at our website. Investors should make their own assessment of the merits and risks of the investment. If in doubt, investors should seek professional advice. Please refer to our website for our investment disclaimer.

^{*} In terms of total retail fund size managed amongst private unit trust companies and Private Retirement Scheme (PRS) providers in Malaysia. Source: The Edge-Lipper, 24 March 2025.



PUBLIC MUTUAL
ANAK SYARIKAT MILIK PENUH PUBLIC BANK



Membina Masa Depan Kewangan yang Lebih Cerah untuk Para Pelabur

KEMPEN SIMPAN & TAMBAH MELALUI DDA 2025

Tempoh Kempen: **14 April 2025 - 31 Julai 2025**

Santai, Rileks & Lihat **Pelaburan** **Anda Berkembang dengan DDA!**



* Tertakluk pada terma dan syarat



PUBLIC MUTUAL BERHAD (197501001842 (23419-A))

www.publicmutual.com.my



Melabur dengan mudah dan kembangkan simpanan secara berkala! Daftar Arahan Debit Terus (DDA)[^] untuk dana terpilih dengan pelaburan minimum sebanyak RM100 semasa tempoh kempen dan nikmati caj jualan istimewa sebanyak 3%!

Dana Siri Public

Public Islamic Global Balanced Fund

(Public Dana Global Imbang Islamik – PISGBLF)

Public Islamic Regional ESG Fund

(Public Dana ESG Serantau Islamik – PIRESGF)

Dana e-Siri Public

Public e-Asia Evolving Growth Fund

(Public Dana e-Tumbuh Berevolusi Asia – PeAEVGF)

Public e-Ataraxia Mixed Asset Fund

(Public Dana e-Aset Campuran Ataraxia – PeAXMAF)

Public e-Islamic Flexi Allocation Fund

(Public Dana e-Flexi Alokasi Islamik – PelFAF)

Public e-Islamic India Global Equity Fund

(Public Dana e-Ekuiti India Global Islamik – PelIGEF)

Dana Siri PB

PB Asia Pacific Dividend Fund

(PB Dana Dividen Asia Pasifik – PBAPDF)

PB Global Technology & Healthcare Fund

(PB Dana Global Teknologi & Kesihatan – PBGTHF)

PB Sustainable Growth Fund

(PB Dana Lestari Pertumbuhan – PBSTGRF)

[^] Pelabur yang mendaftar DDA untuk mana-mana akaun dana terpilih sepanjang tempoh kempen akan menikmati caj jualan istimewa sebanyak 3% untuk potongan DDA selagi DDA tersebut kekal aktif.

Terma & Syarat

1. Caj jualan istimewa ini hanya layak untuk urus niaga DDA yang didaftarkan untuk akaun dana yang dinyatakan di atas sepanjang tempoh kempen.
2. Caj jualan istimewa akan kekal selagi urus niaga DDA (yang telah didaftarkan untuk akaun dana yang dinyatakan di atas sepanjang tempoh kempen) kekal aktif. Sebaik sahaja DDA ditamatkan atau jumlah potongan DDA ditukar selepas tempoh kempen, tiada lagi caj jualan istimewa akan diberikan dan urus niaga DDA yang diproses selepas tempoh kempen akan kembali kepada caj jualan biasa.
3. Pihak Syarikat berhak mengubahsuai Terma & Syarat yang dinyatakan di sini atau membatalkan, menamatkan, menggantung aktiviti ini tanpa memberi sebarang notis terlebih dahulu.
4. Sekiranya terdapat ketakkonsistenan, percanggahan, kekaburan atau perselisihan antara versi Bahasa Inggeris dan Mandarin dan/atau Bahasa Melayu dalam Terma dan Syarat ini, hanya versi Bahasa Inggeris sahaja dianggap sah.

Pelabur dinasihatkan supaya membaca dan memahami isi kandungan Prospektus Induk 1 untuk Dana Siri Public Berlandaskan Syariah, Prospektus Induk 1 untuk Dana Siri PB, Prospektus Induk untuk Dana e-Siri Public, Prospektus Induk untuk Dana e-Siri Public Berlandaskan Syariah yang bertarikh 28 Ogos 2023 dan Prospektus Tambahan Pertama untuk Prospektus Induk 1 untuk Dana Siri Public Berlandaskan Syariah yang bertarikh 26 Februari 2025, Prospektus untuk Public Dana e-Ekuiti India Global Islamik yang bertarikh 24 September 2024, Prospektus untuk PB Dana Lestari Pertumbuhan yang bertarikh 5 September 2023, Prospektus untuk Public Dana ESG Serantau Islamik yang bertarikh 7 November 2023 dan Prospektus untuk Public Dana e-Aset Campuran Ataraxia yang bertarikh 23 Mei 2023 serta Helaian Penting Produk yang berkenaan sebelum melabur. Pelabur seharusnya memahami, membandingkan dan mempertimbangkan risiko, bayaran, caj dan kos yang terlibat apabila melabur dalam dana. Salinan Prospektus, Prospektus Tambahan dan Helaian Penting Produk boleh didapati melalui laman web kami. Pelabur seharusnya membuat penilaian sendiri terhadap merit dan risiko pelaburan. Sekiranya terdapat keraguan, pelabur harus mendapatkan nasihat profesional. Untuk penafian pelaburan kami, sila rujuk laman web kami.

* Dari segi jumlah saiz dana runcit yang diuruskan antara syarikat unit amanah swasta dan penyedia PRS di Malaysia. Sumber: The Edge-Lipper, 24 Mac 2025.



大众信托基金

大众银行独资子公司



为投资者创造更美好的财务未来

DDA BOOST & SAVE CAMPAIGN 2025

活动期限: 2025 年 4 月 14 日至 2025 年 7 月 31 日

坐以待币, 见证您的
财富通过 DDA 增长!



* 须符合规则与条例



PUBLIC MUTUAL BERHAD (197501001842 (23419-A))

www.publicmutual.com.my

No. 1*

轻松投资, 持续储蓄! 当您在活动期间注册至少 100 令吉的直接扣账授权 (DDA)^ 于以下特选基金, 您即可享有 3% 的特别销售费!

大众系列基金

大众回教环球平衡基金 (Public Islamic Global Balanced Fund)

大众回教区域 ESG 基金 (Public Islamic Regional ESG Fund)

大众 e 系列基金

大众 e-亚洲蜕变成成长基金 (Public e-Asia Evolving Growth Fund)

大众 e-安逸混合资产基金 (Public e-Ataraxia Mixed Asset Fund)

大众 e-回教灵活配置基金 (Public e-Islamic Flexi Allocation Fund)

大众 e-回教印度环球股票基金 (Public e-Islamic India Global Equity Fund)

PB 系列基金

PB 亚洲太平洋股息基金 (PB Asia Pacific Dividend Fund)

PB 环球科技与保健基金 (PB Global Technology & Healthcare Fund)

PB 永续成长基金 (PB Sustainable Growth Fund)

[^] 只要在活动期间内所注册于特选基金的 DDA 交易保持活跃, 投资者将持续享有此 3% 特别销售费。

规则与条例

1. 此特别销售费仅适用于在活动期间内在上述基金账户所注册的 DDA 交易。
2. 只要在活动期间内所注册于任何上述特选基金的 DDA 交易仍保持活跃, 此特别销售费将持续有效。一旦您在活动期限后取消该 DDA 或更改 DDA 的扣账金额, 此销售费也将终止。随后的 DDA 交易将根据一般销售费来处理。
3. 大众信托基金将保留权利修改此规则与条例, 或取消、终止、暂停此活动, 而无需预先通知。
4. 假如规则与条例的英文版本、中文版本和 / 或马来文版本有任何不一致、冲突、矛盾或差异的情况, 有关不一致、冲突、矛盾或差异处将会以英文版本为准。

劝请投资者在投资前详阅及了解志期 2023 年 08 月 28 日的大众系列回教基金主要说明书 1、PB 系列基金主要说明书 1、大众 e-系列基金主要说明书和大众 e-系列回教基金主要说明书、志期 2025 年 02 月 26 日的大众系列回教基金主要说明书 1 的首份附加说明书、志期 2024 年 09 月 24 日的 Public e-Islamic India Global Equity Fund 说明书、志期 2023 年 09 月 5 日的 PB Sustainable Growth Fund 说明书、志期 2023 年 11 月 7 日的 Public Islamic Regional ESG Fund 说明书和志期 2023 年 5 月 23 日的 Public e-Ataraxia Mixed Asset Fund 说明书以及相关基金的产品特点资讯表 (PHS)。投资者应该了解、比较及考量在基金投资中所涉及的风险、费用、收费和成本。投资者可在我们的网站查阅基金的说明书、附加说明书以及产品特点资讯表。投资者应自行评估投资的优势与风险。如有疑问, 投资者应咨询专业意见。请浏览 www.publicmutual.com.my 以了解我们的投资声明。

* 以马来西亚私人单位信托公司及私人退休计划供应商所管理的零售基金总额为依据。资料来源: The Edge-Lipper, 2025 年 3 月 24 日。